

**NOTICE OF INTENTION TO ADOPT A NEW  
BRUNSWICK EXHIBITION GROUNDS  
SECONDARY MUNICIPAL PLAN**

**PUBLIC NOTICE IS HEREBY GIVEN** that the Council of the City of Fredericton intends to consider a proposed by-law to adopt a New Brunswick Exhibition Grounds Secondary Municipal Plan for the City of Fredericton.

The Council has set the regular meeting of the Council on Monday, January 10, 2022 commencing at 7:30 p.m. in the Council Chamber, City Hall, Queen Street, Fredericton as the time and place for the public presentation of the proposed City Centre Secondary Municipal Plan.

Written objections to the City Centre Secondary Municipal Plan may be made to City Council within thirty (30) days of the date set above for the public presentation of the proposed by-law and may be forwarded to the City Clerk.

**AVIS D'INTENTION D'ADOPTER UN PLAN  
MUNICIPAL SECONDAIRE DU TERRAIN  
D'EXPOSITION DU NOUVEAU-BRUNSWICK**

**UN AVIS PUBLIC EST DONNÉ** que le conseil municipal de la Ville de Fredericton a l'intention de considérer l'arrêté proposé relatif à l'adoption d'un plan municipal secondaire du terrain d'exposition du Nouveau-Brunswick ville pour la Ville de Fredericton.

La présentation publique du plan municipal secondaire du terrain d'exposition du Nouveau-Brunswick proposé aura lieu lors de la séance ordinaire du conseil qui se tiendra le lundi 10 janvier 2022 à 19 h 30 dans la salle du conseil de l'hôtel de ville, rue Queen, à Fredericton.

Les objections écrites sur le plan municipal secondaire du centre-ville peuvent être soumises au conseil municipal dans les trente (30) jours suivant la date susmentionnée de la présentation publique de l'arrêté proposé et envoyées au greffier de la Ville.